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    Zápis ze 3. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 12.4. 2016 v Praze na Strahově  

 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Bednář,  M. Doktor, P. Náprstek, P. Mokrý  
host:    Z. Krpata,  P. Hottmar 

  
  

   1.   STK   

 □ 

 

Úkol 1/2/16 byl splněn: Řády rychlostní kanoistiky platné od 1.4 2016 byly zveřejněny na webu ČSK spolu 

s informacemi upozorňujícími na zásadní změny. Na prvních závodech v Mostě upozorní předseda STK Z. 

Krpata vedoucí družstev na změny, vedoucím družstev předá nová pravidla v tištěné verzi.  

                                                                                                          Ú- 1/3/16: Z. Krpata 

                                                                                                                       T: 24.4. 2016 
 

 □ Smlouvy s pořadateli a zpracovateli závodů ČSK – předseda STK Z.Krpata informoval o uzavření smluv se 

zpracovatelem závodů ČP 2016 v Račicích M.Slabejem, o uzavření smlouvy a přípravě M-ČR mládeže na 

dlouhých tratích v Mostě - pořadatel SC 80 Chomutov, a o stavu příprav I.NZ v Račicích, které osobně ověří 

v Račicích 13.4. Informoval výbor, že systém zpracování registrace členské základny prováděný M. 

Polanským funguje. 

   

2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

 □ VT Oboz I – P.Hottmar informoval výbor že jarní výcvikový tábor pro mládež na Obozu byl zahájen 

v pátek 8.4. Do celkové možné kapacity se nakonec vešli všichni zájemci. Výbor byl informován také o 

organizačním zajištění, vedoucím byl určen podobně jako v posledních třech letech trenér Jan Andrlík.  
  

 □ Financování SCM - P.Hottmar informoval členy výboru, že oddíly splnily potřebnou administrativu, 

podepsaly smlouvy s ČSK, dodaly vyplněné všechny formuláře a zahájily čerpání prostředků SCM na 

přípravu v podle finančních plánů a platných prováděcích pokynů SCM. Též požadovaná zátěžová EKG 

nových členů SCM jsou už téměř od všech klubů dodána.                      

    

3.   Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS    

□ Příprava na zahraničních výcvikových táborech – příprava v klimatických podmínkách byla úspěšně ukončena, 

všichni reprezentanti jsou již zpět v ČR a trénují bez zdravotních omezení. P. Hottmar informoval o plánovaném 

uzavření / změně režimu provozu Olympijského tréninkového centra USA - Chula Vista. Zatím se neví, jaká 

bude jeho budoucnost. J.Dziadkowiec bude stav monitorovat. P.Hottmar bude hledat alternativní lokalitu na 

zimní speciální přípravu.  
 

□ 

 

Dokvalifikace na OH 2016 - Výbor vzal na vědomí informaci ICF k zásadám kontinentální dokvalifikace na OH 

Riu. Výklad ICF je odlišný oproti srpnu 2015. Ze zásad vyplývá, že kategorie K1 1000m je pro ČR 

kvalifikovaná a v dokvalifikaci na této trati nemůže startovat žádný závodník z ČR. V jiných disciplínách nás 

nový výklad neomezuje. Dokvalifikace je 18-19.5. v Duisburgu, před závodem SP 20.-22.5.   
 

□ 

 

Reprezentační posádky - výbor vzal na vědomí informaci reprezentačního trenéra P. Hottmara, že D. Havel a J. 

Dostál nebudou společně startovat na K2. Rozhodnutí padlo po vyzkoušení na jarní přípravě v USA. Posádka 

K4 bude složena dle schválených NK pro rok 2016. Na I.NZ je hlášena intenzivnější dopingová kontrola a je 

připraveno záložní měření časů a odstupů v cíli.  
 

□ 

 

Příprava akreditace na OH - P.Hottmar informoval o přípravě podkladů pro široký okruh závodníků. Na 

předběžném seznamu figuruje z kanoistiky 55 osob včetně trenérů, masérů, fyzioterapeutů a představitelů svazu. 

Na závody SP Duisburg, Račice, Montemor, AMS Montemor, ME Moskva, MEJ+23 Plovdiv, MSJ+23 Minsk 

se postupně zajišťují letenky i pozemní doprava, rezervují hotely a zasílají předběžné přihlášky a finanční 

zálohy. Zpracovávají se podklady pro víza do Běloruska i Ruska pro široký okruh kandidátů účasti na MSJ+23/ 

ME. Jedná se o zajištění dopravy a proclení lodí do problematických lokalit. 
 

□ 

 

Antidopingová prevence ICF - Pravidelně se v povinných termínech plní povinnost směrem ke kontrole 

dopingu, dodávají se data do systému Whereabouts ICF o přítomnosti závodníků a účastech na akcích. Je 

připraveno povinné on-line proškolení účastníků MEJ a MSJ. 
 

□ 

 

Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus – J. Boháč představil rámcový návrh, jak komplexně řešit 

specializovanou přípravu žen směrem k novým OH disciplínám v rychlostní kanoistice. Implementace je reálná 
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od sezóny 2017/2018. Nutno předjednat podmínky s rezortními centry a upravit i motivační kritéria v oblasti 

mládeže a rozpočet sekce. Záměr bude dále upřesňován.          Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                T: září 2016 
 

□ Úkol 2/2/16 byl splněn:  – Na základě informace M. Doktora z inspekční cesty do dějiště OH bylo objednáno  

rezervní ubytování v blízkosti závodní dráhy pro případ kolapsu dopravy. Obdobný postup volí více sportů. 
  

□ 

 

Úkol 3/2/16: splněn P. Hottmar informoval trenéry a závodníky mailem o postupu při nominaci na Akademické 

MS 2016, soutěže přesunuté FISU ze září v Mexiku na červen do Portugalského Montemoru (7.-10.6.). Termín 

týden po III. kole SP přináší řadu komplikací. P. Hottmar informoval o důsledcích kolize termínu AMS. Mezi 

II.NZ a ME, kvůli nutné přípravě na ME, nebude možné kombinovat starty na AMS a ME. Výbor projednal a 

schválil navrhovaná řešení v nominacích.                                                                                                      

 

RDJ 
 

 

□ 

 

 

Testování výkonnosti RDJ - termín I.NZ 30.4. a 1.5. v Račicích bude využit k otestování výkonnosti juniorů, 

obdobně jako v posledních letech. P. Hottmar informoval o programu testování, časovém pořadu a disciplínách, 

který bude včas zveřejněn.  

 

□ 

 

MRJ Piešťany - byla podána informace o startu na regatě v Piešťanech, která se letos koná ve shodném termínu 

se závodem SP v Račicích a týden před II. NZ. Proto se předpokládá v Piešťanech nižší účast závodníků z ČR. 
 

□ 

  

MEJ Plovdiv – účast a start na MEJ v Plovdivu bude umožněn i závodníkům nižší výkonnosti, za podmínky 

s finanční spoluúčastí. Výše částky bude upřesněna podle konečného rozpočtu na akci. Z MEJ se nominují 

nejlepší závodníci na MSJ do Běloruska. 
 

  Různé 

 

□ 

 

 

 
 

□ 

Vydání vlastní metodické publikace pro trenéry s využitím dotace ČOV - P.Hottmar vytvořil předběžnou 

osnovu, návrh hlavních kapitol. Návrh je předmětem diskuse Rady SCM. Výbor rozhodne o postupu s využitím 

doporučení Rady SCM.                                                                   Ú- 12/8/15:  P. Hottmar, M. Doktor 

                                                                                                                        T:  přeloženo na podzim 2016  
                                

Metodická publikace ze Španělska – metodická kniha o sportovním tréninku v rychlostní kanoistice byla 

zakoupena v pěti kusech pro studium a rozhodnutí, zda je účelné zajistit překlad do češtiny. Posouzení dodají 

trenéři RSC. Zjistí se náklady na překlad a možnost vydání v rámci edice ČOV. Z dodaných informací bude 

rozhodnuto o postupu.                                                                    Ú- 6/1/16 : P. Hottmar, P. Náprstek        

                                                                                                                      T: přeloženo na 10.5. 2016 
 

□ Komise veteránské kanoistiky SRK ČSK – výbor opakovaně projednal aktivity a výstupy práce komise, o práci 

v komisi projevil zájem T.Zástěra. Předsedkyně komise B.Vernerová je v kontaktu se sekretariátem SRK a 

informuje o aktivitách veteránů. Bylo doporučeno svolat schůzku komise za účasti T.Zástěry, který nabízí 

vydávání pravidelné informace veteránům, kterou začal připravovat a rozesílat e-mailem jako soukromá osoba. 

Sekretariát vyrozumí komisi a T.Zástěru, pro schůzku bude určen termín. 

                                                                                                         Ú- 2/3/16: P. Mokrý 

                                                                                                                      T: 10. 5. 2016 
 

□ 

 

Správa majetku ČSK Skalice, Cís.louka - J.Heller zajistil úklid a odvoz ruin bývalé cílové věže na Skalici a 

sanaci pozemku po požáru kiosku a chatky. Řeší náhradu z pojistného plnění po požáru a vymohl dlužné 

nájemné za rok 2015. Proběhlo vnitřní výběrové řízení na nového nájemce kempu.  

Magistrát HLMP zatím nepřidělil grant na částečnou opravu cílové věže na Císařské louce. Předseda J. Boháč 

projedná na magistrátu možnost podání žádosti v rámci jiného dotačního programu. Pro rok 2017 bude 

připravena studie rekonstrukce objektu.                                         Ú- 3/3/16:  J. Heller, Boháč 

                                                                                                                     T: 10. 5. 2016 
  

□ Příprava rozpočtu SRK ČSK 2016 – k dispozici jsou z MŠMT zatím neoficiální informace o výši podpory 

jednotlivých národních svazů z dotačních programů MŠMT. Musí proběhnout rozdělení dotací mezi sekce 

ČSK. Na příštím jednání výboru bude předložen aktualizovaný návrh rozpočtu sekce dle garantovaných příjmů. 

Rozpočty STK, RDS a RDJ budou zpřesněny. Nutno aktualizovat výdajovou stránku a upravit rozpočty 

středisek podle nově známých skutečností.                                   Ú-5/1/16 : Z. Krpata, P. Hottmar, J. Boháč        

                                                                                                                    T: přeloženo na 10.5. 2016 
 

□ Nový partner svazu - J.Boháč informoval připravovaném kontraktu ČSK s výrobcem outdoorového oblečení,  

společností Alpine-Pro,  partnerem  olympijského  týmu ČR. Smlouva s  kontraktem do OH 2020  pro celý svaz 



 3

 

 

bude podepsána v květnu. Rok 2016 bude přechodný a výbavy reprezentací budou kombinované. Na výběru a 

rozsahu dodávky se podíleli závodníci i trenéři všech sekcí a ustavená pracovní skupina svazu pro marketing 

(vedoucí T.Slovák). Předpokládaný přímý finanční přínos pro svaz přesáhne 2,5 mil Kč. Bude řešeno 

skladování a distribuce materiálu. 
 

□ 

 

Nová grafická identita svazu – J.Boháč prezentoval jednotný grafický design pro využití v rámci svazu, jedná se 

o vizuální identifikaci, která bude používána všemi sekcemi při všech možnostech využití. Připravuje se 

jednotné bannery, tiskoviny, prezentace, grafiky pro média včetně TV přenosů. Koordinuje pracovní skupina 

pro marketing 
 

□ Investice v Račicích z prostředků MŠMT - P.Šebesta informoval výbor o dokončené stavbě první poloviny 

ubytovny namísto chanosů (investor NOC) a o připravované stavbě průplavu z vratného do hlavního kanálu 

s mostem na 600m (investor ČSK). Výbor schválil přijetí daru od NOC – nově zaměřený pozemek na ostrově, 

na kterém bude stavba realizována, vzal na vědomí podpis smlouvy s vítězem výběrového řízení na projekt 

mostu a informace o přípravě harmonogramu investice. Svaz požádal o příspěvek 8.1 mil Kč na MŠMT a čeká 

na rozhodnutí, předpokládá se 10% spoluúčast svazu. Výbor vzal také na vědomí informaci o dalších investicích 

v Račicích v roce 2016 k MS 2017. NOC má připravenu přestavbu budovy staré loděnice (bowlingu a 

stávajících hangárů pod bowlingem) na posilovny a regeneraci s multifunkčním využitím při konání velkých 

akcí (catering) a rekonstrukci části inženýrských sítí, veslařský svaz zrealizuje v r. 2016 dostavbu hangárů 

v čele závodní dráhy. Vše závisí na výši přidělených dotací. Zmaření investic (jako 40 mil. v r. 2014) formou 

obstrukcí ve stavebním řízení ze strany těžařských společností je vzájemnou dohodou zažehnáno. 
 

□ 

 

Příprava SP 2016 v Račicích - P. Šebesta informoval výbor o přípravě SP 2016 www.canoeracice.com, který se 

koná 27.-29.5. Na SP je přihlášeno cca 630 účastníků, z 38 států. 13.4. bude předána do užívání nová ubytovna 

(1. část), postavená na místo chanosů. Je rozšířena restaurace, a nasmlouván nový dodavatel. Příprava akce 

probíhá dle harmonogramu. MŠMT zkrátilo finanční podporu o více jak 50%. Proto byl zatím zredukován i 

rozpočet akce. J.Boháč bude jednat o dorovnání na původně požadovanou výši. Současně se SP se připravují i 

procesy a materiál pro MS 2017.    
 

□ Parametry pro dělení státní podpory na údržbu a provoz sportovních zařízení – výbor opakovaně projednal 

možné parametry pro dělení mezi žadatele. Cílem je eliminovat význam účetní hodnoty zařízení, P. Bednář na 

základě diskuse navrhne kombinaci parametrů na dělení dotace P IV – údržba 

                                                                                                    Ú- 4/3/16:  J. Boháč, P. Bednář 

                                                                                                                 T: 10. 5. 2016 
 

□ Nový dotační program VIII MŠMT – J.Boháč informoval, že přes intenzivní informační kampaň svazu na 

podzim 2015, kanoistické oddíly možnost požádat o novou dotaci ve velkém nevyužily. Rozdělovalo se více jak 

340 mil. Kč, požádalo více jak 3 tis. subjektů z celé ČR, ale pouze 30 z 250 kanoistických oddílů. V roce 2017 

se bude rozdělovat více jak 900 mil.  
 

□ 

 

MS ICF Dračích lodí 2016 - J.Boháč informoval o koordinaci ČSK k přípravě startu na MS ICF dračích lodí v 

Moskvě. Český svaz dračích lodí (ČSDL) požádal ČSK o součinnost, vypracoval nominační kriteria a připraví 

otevřené nominační závody. Na MS ICF mohou dle stanov ICF startovat pouze členové národních federací 

sdružených v ICF, tedy členové ČSK. Informace jsou zveřejňovány na webu kanoe.cz. ČSK jedná se zástupci 

ČSDL o možném vytvoření sportovně technické komise dračích lodí při ČSK, obdobně jako v případě kanoe 

pola, free stylu a ocean racing disciplín. 
 

□ 

 

Projekt ČOV Olympijský park Rio - Lipno 2016 – J.Boháč podal aktuální informaci o přípravách parku. Stále 

se hledá řešení jak v omezeném rozpočtu (ze strany ČOV) důstojně odprezentovat rychlostní kanoistiku v rámci 

parku.                                                                                            Ú- 5/3/16:  J. Boháč 

                                                                                                                   T: 10. 5. 2016 
 

□ 

 

Dotazník ICF – po projednání rozhodnuto, že dotazník k parakanoistickým aktivitám na úrovni národních 

federací vyplní P. Šebesta a P.Mokrý                                         Ú- 6/3/16:  P. Šebesta, P. Mokrý 

                                                                                                                   T: 10. 5. 2016 
 

□ 

 

Legislativa s dopadem na kanoistiku a provoz v Praze na Vltavě – Podána informace o legislativním stavu 

regulace provozu v Praze na Vltavě. Požadavku vodních sportů na omezení rychlosti plavby, podporovanému 

ČOV, bylo částečně vyhověno. Další dvě legislativní překážky, vyhlášky Ministerstva zemědělství a dopravy, 

ke splouvání jezů pouze s písemným souhlasem jeho vlastníka, a k povinnému vybavení lodí nad 6 m délky 

záchrannými prostředky, jsou díky zajištění mediální prezentace úspěšně reklamovány a ministerstva přislíbila 

urychlenou nápravu absurdních nařízení.   

 

http://www.canoeracice.com/
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□ 

 

Strojní investice pro státní reprezentaci - Výbor projednal možnosti nákupu nového vozidla – tahače vleků. Do 

příštího jednání výboru J. Boháč projedná s MŠMT dotační možnosti a předloží možné varianty řešení  

                                                                                                       Ú- 6/3/16:  J. Boháč 

                                                                                                                    T: 10. 5. 2016 
 

□ Nová loděnice v Praze - J. Boháč informoval výbor o záměru a přípravě výstavby loděnice pod Rohanským 

ostrovem v Praze 8, kde je do rozvojového územního plánu zahrnuta též výstavba loděnice pro volnočasové 

aktivity. V místě by předběžně, se souhlasem Magistrátu HLM Prahy a MĆ Prahy 8, vznikla dočasná loděnice 

kanoistického klubu Kajak Centrum, z.s., se zaměřením na rychlostní kanoistiku. S podporou ČSK jsou 

iniciátory aktivit  Z.Laube a M.Odvárko.  

 

  

Zapsal: P. Mokrý    

 

 

Příští jednání výboru SRK ČSK se uskuteční 10.5. 2016 ve 14:00 na Strahově 


